
 

 

 

 

 
 
 

 
UITNODIGING 

 
ALGEMENE LEDENVERGADERING 

 
 
 

zondag 24 maart 2024 
 

in restaurant De Pijnappel, 
Hoofdweg 55, 7382 BE Klarenbeek, tel. 055-3011242 

 
We beginnen om 11 uur met een onderdelenmarkt op het parkeerterrein en de vergadering begint 
om 13 uur.  
In het restaurant is gelegenheid om tussen de middag te lunchen voor eigen rekening. 
 
De agenda voor de vergadering ziet er als volgt uit: 
 
1. Opening. 
2. Vaststelling agenda. 
3. Mededelingen/ingekomen stukken. 
4. Notulen ALV 19 maart 2023 (zie clubblad 2023 nr. 2). 
5. Financieel overzicht 2023 (zie clubblad 2024 nr. 1). 
6. Kascommissie verslag. 
7. Verkiezing nieuw kascommissielid. 
8. Bestuursverkiezing. 
9. Aanpassing artikel 9 huishoudelijk reglement. 
10. Nabije en latere toekomst van onze club. 
11. Demonstratie gebruik website. 
12. Nieuwjaarsreceptie 2025 op zaterdag. 
13. Rondvraag. 
14. Sluiting . 
 
Voor toelichting agendapunten z.o.z. 
  



 

 

Ad 7: reglementair aftredend is de heer Bongers. 
 
Ad 8: Reglementair aftredend zijn Harry Broers en Jeroen Doomernik. Beiden zijn herkiesbaar. 
Tegenkandidaten kunnen zich tot aanvang van de vergadering melden. 
 
Ad 9: Het voorstel is om de financiële vergoedingen voor evenementen met de inflatie aan te 
passen. Hiermee komen deze vergoedingen meer in lijn met de reële kosten. 
Voorstel is om een laatste regel als volgt toe te voegen: ‘De vergoedingen zullen conform de 
inflatie worden aangepast’. 
 
Ad 10: Er komen vele zaken op ons af, zowel extern als intern. Denk bij extern aan zaken 
gerelateerd aan het milieu, zoals milieuzones en brandstof; kunnen we nog blijven rijden? Dit zijn 
vooral bedreigingen, waar wij zelf weinig aan kunnen doen, behalve overstappen op andere 
brandstoffen, zoals Ecomaxx. Het is vooral afhankelijk van wat de FEHAC kan bereiken.  
Samenwerking/fusie. 
Intern spelen vooral vergrijzing en te zijner tijd afname ledental een mogelijke rol. We moeten 
wellicht nadenken over vormen van samenwerking of misschien fusies, zowel nationaal als 
internationaal. Moeten we dan merkentrouw blijven of ook denken aan andere merkenclubs? Wat 
zijn eventuele voordelen en nadelen? Willen wij dat?  
Financiën. 
Ook moet er aandacht zijn voor het financieel beleid. Denk hierbij bijvoorbeeld aan meerkosten 
met betrekking tot de BTW-plicht en aanpassingen website. Ons beleid is dat vaste lasten gedekt 
moeten kunnen worden uit de vaste opbrengsten als contributie. Incidentele lasten worden in 
principe betaald uit incidentele opbrengsten. We moeten ook een buffer hebben om onverwachte 
aankopen van partijen onderdelen te kunnen doen en om bijvoorbeeld aanpassingen aan de 
website en het magazijn mogelijk te maken. Denk bij dit laatste aan bijvoorbeeld BTW registratie 
van nieuwe en tweedehands artikelen.  
Magazijn. 
Een ander onderwerp van belang is ons magazijn. Welke onderdelen hebben wij nodig? Dit wordt 
deels bepaald door of de leden nog restaureren of vooral rijden. Slijtagegevoelige onderdelen 
zullen zeker nodig zijn. Echter ook als er vooral nog gereden wordt, zullen ook weinig tot niet 
slijtagegevoelige onderdelen nog beschikbaar moeten zijn. 
Evenementen. 
Ook evenementen zijn een onderwerp om over na te denken. Dit blijft afhankelijk van initiatief van 
leden. Mogelijk worden deze evenementen in de toekomst door de vergrijzing meer regionaal om 
reistijden te verkorten. Ook de drukte op onze wegen kan hierbij een rol spelen. Ook kan dan 
worden aangesloten bij andere lokale ritten. In dat kader is het een optie om eenmaal per jaar dan 
een evenement te organiseren in combinatie met het magazijn. 
Website. 
De website is een volgend onderwerp om over na te denken. Hoe gebruiken wij deze nu? Denk 
hierbij aan de documentatie, die ook nog niet volledig is, maar waaraan wordt gewerkt. Ook een 
catalogisering, waarbij het makkelijker is om te vinden in welk blad iets is geschreven over 
onderdelen en voertuigen, is het overwegen waard. Ook moet er nog een historisch overzicht 
geschreven worden over onze DKW’s.  Ook andere sociale media kunnen een mogelijkheid zijn, 
naast Facebook. 
Veilingen. 
Opzet is om sommige onderdelen meer onder de aandacht van de leden te brengen. Dit geeft het 
magazijn meer ruimte. Wordt er veel naar gekeken en gebruik van gemaakt? 
 
Ad 11:Harry zal een uitleg geven over het gebruik van onze website. 
 
 
Jan Calame, secretaris 


